
                                                                                                                                                                                

 

Protokół Nr XXXVIII/2017 

z obrad sesji nadzwyczajnej  Rady Gminy 

w dniu 28 grudnia 2017 r 

 Przewodniczący Rady Gminy otworzył o godz. 09.00  XXXVIII nadzwyczajną sesję Rady 

Gminy. Przywitał wszystkich radnych ,Pana Wójta, Pana Sekretarza, Panią Skarbnik. 

Poinformował ,że sesja została zwołana na wniosek Pana Wójta Gminy. Stwierdził na 

podstawie listy obecności ,że na sali obrad jest 12 radnych. 

Przewodniczący  Rady Gminy odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie Uchwał  w sprawie:  

A) Wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2017-2020 –           
projekt nr 1 

B) Wprowadzenie zmian w budżecie gminy na 2017r. – projekt nr 2 
4. Zamknięcie obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy Jedlińsk 
i poprosił radnych o przegłosowanie porządku obrad. 
 
 Ad.2 Rada Gminy w obecności 12 radnych  - 12 głosami za przyjęła porządek obrad i 
przystąpiła do jego realizacji. 
 
Głos zabrała Pani Ilona Starzyńska Skarbik Gminy omówiła zaproponowane zmiany w 
budżecie  na 2017 rok. 
Wywiązała się dyskusja na temat odwodnienia dróg gminnych i pól uprawnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy  odczytał projekt Uchwały nr 1. 

 Rada Gminy w obecności 12 radnych – 11 głosami za , 1 głosem wstrzymującym - przyjęła  

Uchwałę nr XXXVIII/56/2017 w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2017-

2020. 

 Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt Uchwały nr 2 –  

 Rada Gminy w obecności 12 radnych – 11 głosami za,  1 głos wstrzymującym przyjęła 

Uchwałę nr XXXVI/57/2017 w sprawie  Wprowadzenie zmian w budżecie gminy na 2017r.  

Przewodniczący Rady Gminy   Pan Marcin Drewnowski o godz. 09.45 zamknął XXXVIII sesję 

nadzwyczajną  Rady Gminy. 
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                                                                                                                                     Marcin Drewnowski 

Protokółowała 

Teodozja Bień 


